
Protokół Nr 5/2015 
 
 
Ze wspólnego posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji  
ds. Wsi, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa 
Publicznego, Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystki, Rozwoju Rodziny w dniu 25 
maja 2015 r.  
 
Przewodniczyła radna Wioletta Kardas - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Turystki, Rozwoju Rodziny 
 
Lista obecności w załączeniu. 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1.Otwarcie posiedzenia. 
2. Analiza materiałów na VIII sesję.  
3.Prezentacja dotycząca funkcjonowania ekonomii społecznej w powiecie 
kluczborskim - pan Marcin Juszczyk – Kierownik Byczyńskiego Inkubatora 
Gospodarki Społecznej w Byczynie. 

    4.Wolne wnioski.  
    5.Zamknięcie posiedzenia.   
  
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
  

1.Wanda Słabosz-Skarbnik Powiatu, 
2. Rozalia Słoniowska-Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu, 
3.Marcin Juszczyk-Kierownik  Byczyńskiego Inkubatora Gospodarki Społecznej, 
4.Andrzej Kościuk-Namiestnik Bractwa, Prezes Spółdzielni Socjalnej Gród, 
5. Mieczysław Czapliński – p.o. Naczelnika Wydziału Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska   i Leśnictwa, 
6. Mieczysław Zaleciński-Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego  
i Promocji Zdrowia Starostwa Powiatowego w Kluczborku. 

 
Ad.1 
 
Przewodnicząca komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystki, Rozwoju Rodziny przywitała 
wszystkich zebranych na dzisiejszym posiedzeniu oraz zaproszonych gości. Następnie 
Przewodniczący komisji przedstawił porządek dzisiejszych obrad. Radni jednogłośnie przyjęli 
powyższy porządek obrad.  
 
Ad.2 
 
Przewodnicząca komisji przedstawiła projekty uchwał na VIII sesję w następujących 
sprawach: zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem 
finansowym Powiatu Kluczborskiego za 2014 rok, udzielenia absolutorium Zarządowi 
Powiatu z tytułu wykonania budżetu za rok 2014, zatwierdzenia skonsolidowanego 
sprawozdania finansowego Powiatu Kluczborskiego za 2014 rok, zmiany Uchwały 
Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2015, zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 
udzielenia pomocy finansowej Ochotniczej Straży Pożarnej w Biadaczu na zakup lekkiego 
samochodu pożarniczego do realizowania ratownictwa wodnego, współdziałania pomiędzy 

 



Powiatem Kluczborskim a Gminą Łęka Opatowska w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego, współdziałania pomiędzy Powiatem Kluczborskim a Gminą Zębowice  
w zakresie publicznego transportu zbiorowego, rozpatrzenia skargi pani P.G  na Dyrektora 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących  w Kluczborku. 
Pan Starosta wyjaśnił że w projekcie zmiany uchwały budżetowej wprowadzamy głównie 
dotację na pomoc dla repatriantów, jest to najistotniejsza zmiana jeżeli chodzi o budżet. 
Konsekwentnie do tego jest zmiana wieloletniej prognozy finansowej. Kolejnym projektem 
na VIII sesję był projekt uchwały w sprawie współdziałania pomiędzy Powiatem 
Kluczborskim a Gminą Łęka Opatowska w zakresie publicznego transportu zbiorowego,  
Gmina Łęka Opatowska jest zainteresowana powierzeniem realizacji zadania dowozu 
uczniów do szkół przedsiębiorstwu PKS w Kluczborku Sp. z o.o. na podstawie kursów 
regularnych publicznego transportu zbiorowego. Na mocy przepisów ustawy z dnia  
16 grudnia 2010 r. o publicznym transporcie zbiorowym obowiązującej od 1 marca 2011 r. 
możliwe staje się zawarcie umowy współpracy pomiędzy powiatem a gminą w zakresie 
realizacji zadań określonych w  w.w. ustawie oraz w ustawie z dnia 8 marca 1990 r.  
o samorządzie gminnym i w ustawie z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty.  
Współpraca polegałaby na świadczeniu usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego 
przez podmiot wewnętrzny Powiatu Kluczborskiego w rozumieniu art. 5 ust. 2 
Rozporządzenia (WE) Nr 1370/2007 Parlamentu Europejskiego i Rady z dnia 23.10.2007 r. , 
którym jest spółka PKS w Kluczborku. Uwzględniając powyższe oraz fakt podpisania 
stosownej umowy o współpracy pomiędzy powiatem i gminą – na podstawie art. 22 ust. 1 pkt 
2 możliwe jest bezpośrednie zawarcie umowy o świadczenie usług pomiędzy gminą Łęką 
Opatowską i Powiatem Kluczborskim  a PKS w Kluczborku Sp. z o.o.  Kolejnym projektem 
uchwały był projekt w sprawie  współdziałania pomiędzy Powiatem Kluczborskim a Gminą 
Zębowice w zakresie publicznego transportu zbiorowego. Gmina Zębowice jest 
zainteresowana powierzeniem realizacji zadania dowozu uczniów do szkół przedsiębiorstwu 
PKS w Kluczborku Sp. z o.o. na podstawie kursów regularnych publicznego transportu 
zbiorowego. Na mocy przepisów ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym transporcie 
zbiorowym obowiązującej od 1 marca 2011 r. możliwe staje się zawarcie umowy współpracy 
pomiędzy powiatem a gminą w zakresie realizacji zadań określonych w w. w. ustawie oraz w 
ustawie z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym i w ustawie z dnia 7 września 1991 r. 
o systemie oświaty. Współpraca polegałaby na świadczeniu usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego przez podmiot wewnętrzny Powiatu Kluczborskiego w rozumieniu art. 
5 ust. 2 Rozporządzenia (WE) Nr 1370/2007 Parlamentu Europejskiego i Rady z dnia 
23.10.2007 r. , którym jest spółka PKS w Kluczborku. Uwzględniając powyższe oraz fakt 
podpisania stosownej umowy o współpracy pomiędzy powiatem i gminą – na podstawie art. 
22 ust. 1 pkt 2 możliwe jest bezpośrednie zawarcie umowy o świadczenie usług pomiędzy 
gminą Zębowice i Powiatem Kluczborskim  a PKS w Kluczborku Sp. z o.o.  
Pan Starosta dodał, że od września tego roku nasz PKS będzie wykonywał połączenia  
w 8 gminach.  
Pan Starosta poinformował, że na sesji będzie prezentacja dotycząca sprawozdania  
z wykonania budżetu za 2014 rok. Pani skarbnik dodała, że opinia Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o powyższym sprawozdaniu jest pozytywna bez uwag.  
Zapytań do projektów uchwał na VIII sesję nie wniesiono, radni jednogłośnie  pozytywnie  
je zaopiniowali.  
 
Ad.3 
 
Pan Marcin Juszczyk – Kierownik Byczyńskiego Inkubatora Gospodarki Społecznej  
w Byczynie przedstawił  prezentację dotyczącą funkcjonowania ekonomii społecznej  
w powiecie kluczborskim. Powyższa prezentacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 



Po prezentacji pan Andrzej Kościuk-Namiestnik Bractwa Opolskiego przedstawił historię 
Grodu w Biskupicach oraz jego bieżąca działalność. 
 
Ad.4 
 
Nie wniesiono wolnych wniosków. 
 
Ad.5 
 
Przewodnicząca obrad w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękowała wszystkim 
za udział w dzisiejszym posiedzeniu i zamknęła wspólne  posiedzenie wszystkich komisji 
Rady Powiatu w Kluczborku.   
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji 
 

Kazimierz Morawiec 
 

 
Przewodniczący komisji 

               Andrzej Kosmala 

 

Przewodnicząca komisji 
 

Wioletta Kardas 
 

Przewodniczący komisji 
 

Norbert Waliczek 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała 
Katarzyna Hołdys 
 

 


